
Zápis z jednání Komise pro mládež, tělovýchovu a sport 
 
Datum: 5.3.2015 
 
Účast:  dle prezenční listiny. Komise usnášeníschopná - přítomno 9 členů z 9 členů – 100 %. 
  
Hosté: Ing. Jindřich Vařeka – starosta 
           Bc. Alena Ženíšková - místostarostka 
           Mgr. Václav Švenda - místostarosta 
 
Koordinátor: Stanislava Walenková 
 
Program: 

1. Doporučení radě města z minulé komise. 
2. Rozdělování dotací pro rok 2015. 
3. Diskuze – různé 

 
Průběh jednání: 
ad 1) Žádné přesuny peněz mezi oblastmi nebyly provedeny, protože tyto změny nedovolují pravidla. 
Komise potvrdila vyloučení žádostí dle minulého jednání. Všechny vyřazené žádosti (viz. přiložené tabulky). 
       
ad 2) O žádostech se jednalo dle tohoto harmonogramu:  
                 a) oblast vrcholového a výkonnostního sportu 
                 b) oblast rozvoje a údržby sportovišť 
                 c) oblast jednorázové sportovní akce 
                 d) oblast činnost sportovních organizací 
 
Návrhy sportovní komise jsou následující: 
a) oblast vrcholového a výkonnostního sportu: 
                1.FK PŘÍBRAM, a.s.                    –  4 988 000,-  hlasování se zdržel Petr Větrovský 
                Volejbalový klub Příbram, o.s.    –  2 488 000,-  
                Cykloklub Příbram, o.s.               –    588 000,-   hlasování se zdržel Jakub Hušek 
                Powerlifting klub Takis Příbram   -      20 000,-  
                Kuchařík Vladimír                        -   16 000,- 

O každém žadateli se hlasovalo jednotlivě. Komise hlasovala jednotně, všichni členové hlasovali pro tento návrh. 
 
b) rozvoj a údržba sportovišť: 
               Tělocvičná jednota SOKOL Příbram                      –  300 000,- hlasování se zdržel Svatopluk Chrastina 
               TĚLOVÝCHOVNÁ JEDNOTA BANÍK PŘÍBRAM    -  300 000,-     hlasování se zdržel Ing. Jiří Holý 
 
 O každém žadateli se hlasovalo jednotlivě. Komise hlasovala jednotně, všichni členové hlasovali pro tento návrh. 
Pan Chrastina z jednání odešel po hlasování o údržbě a rozvoji sportovišť. 
 
Na základě žádosti TJ Baník Příbram provedli čtyři členové komise kontrolu na místě a doporučili dát dotaci 300 000,- 
na dokončení stavby. Baník slíbil, že na tuto stavbu už nebude žádat. 
    
c) jednorázové sportovní akce: 
                 1. FK Příbram, občanské sdružení                     - 60 000,-    hlasování se zdržel Petr Větrovský 

               Association the-champions Pribram                    - 25 000,- 

               Auto klub Příbram v AČR                                     -  6 000,- 

               AUTOSPORT KLUB RALLY PŘÍBRAM v AČR   -  komise navrhuje přidělit dotaci z rezervy místostarosty  
               Bruslařský klub Příbram                                       - 50 000,- 

               Cykloklub Příbram, o.s.                                         – 45 000,-      hlasování se zdržel Jakub Hušek 

                Černá Eva, Ing.                                                     – 30 000,- 
                Český rybářský svaz MO Příbram                        - žádost komisí zamítnuta 
                Hovorka Josef, Mgr.                                              – 4 000,- 
                KČT Baník Příbram                                               - žádost komisí zamítnuta 
                KLUB TANEČNÍHO SPORTU – PŘÍBRAM          - 20 000,- 
                Plavecký klub Příbram občanské sdružení           - 15 000,-      Hlasování se zdržela Lucie Leišová 
                   Plavecký klub Příbram občanské sdružení          - žádost komisí zamítnuta 



                 POWERLIFTING KLUB TAKIS PŘÍBRAM        - 15 000,- 
                 Příbramské mažoretky o.s.                                - 15 000,-  

                 SK SPARTAK Příbram                                      - 30 000,- 

                 SK Tri KLUB PŘÍBRAM                                     - 60 000,-          Hlasování se zdržel Bc. Radek Eliáš           
                 Tělocvičná jednota SOKOL Příbram                 - 15 000,- 
                 TJ AMASOMA Příbram                                     -  5 000,- 
                 TOADSTOOL CLUB                                          - žádost komisí zamítnuta 
                 TTC Příbram                                                      -  5 000,- 
V této oblasti nebylo rozděleno celkem 200 000,- Kč. 

O každém žadateli se hlasovalo jednotlivě. Komise hlasovala jednotně, všichni členové hlasovali pro tento návrh. 

d) činnost sportovních organizací 
          Association the-champions Pribram o.s.                          - 47 323,- 
          Bruslařský klub Příbram                                                   - 120 856,-  
          FBC Příbram                                                                    - 44 220,- 
          Hokejový klub HC Příbram                                               - 1 500 000,-     hlasování se zdržel Petr Erben 

          "JUDO Příbram"                                                               - 141 241,- 
           Klub tanečního sportu – Příbram                                     - 50 000,- 
          PANKRATIONGYM Příbram občanské sdružení             - 42 227,- 
          PLAVECKÝ KLUB PŘÍBRAM OBČANSKÉ SDRUŽENÍ   - 150 000,-    hlasování se zdržela Lucie Leišová 
          POTÁPĚČI ATOL                                                             - 41 499,- 
          PŘÍBRAM BOBCATS                                                       - 100 000,- 
          Příbramské mažoretky o.s.                                               - 40 000,- 
          SK SPARTAK Příbram                                                      - 262 098,- 
          Sportovní klub Aerobic Oxygen Příbram                           - 140 513,- 
          Sportovní Klub Sporting Příbram                                       - 150 000,-      hlasování se zdržel Bc. Radek Eliáš 
          Tělocvičná jednota SOKOL Příbram                                  - 500 000,- 
          TĚLOVÝCHOVNÁ JEDNOTA BANÍK PŘÍBRAM               - 383 682,-       hlasování se zdržel Ing. Jiří Holý 
          TJ AMASOMA Příbram                                                      - 45 139,-  
          TJ Spartak Příbram                                                            - 52 612,-  
          TTC Příbram                                                                       - 88 822,- 
           Volejbalový klub pod Svatou Horou                                   - žádost komisí zamítnuta 
V této oblasti nebylo rozděleno celkem 584 768,- Kč. 

O každém žadateli se hlasovalo jednotlivě. Komise hlasovala jednotně, všichni členové hlasovali pro tento návrh. 

Komise zohlednila pravidlo projednané na minulém jednání, počet a výkonnost mládeže a dále výši požadované 
dotace. Kontrolou žádostí byly odstraněny formální nedostatky. Komise vzala na vědomí dopis Hokejového klubu HC 
Příbram o podané žádosti. Na příští jednání bude přizván pan Králíček, prezident SK SPARTAK Příbram. 

ad 3)  Na základě návrhu koordinátorky komise se diskutovalo o tom, jakým způsobem vyúčtovat náklady za energie, 
tak, aby bylo prokazatelné, že úhrada nákladů za spotřebovanou energii má vztah k mládeži. Komise navrhuje 
stanovit poměr dospělých členů a členů mládeže. Na základě tohoto poměru stanoví komise každému oddílu, jaké 
procento z celkově spotřebované energie si může dát do nákladů. K tomuto bodu se komise vrátí na příštím jednání. 
 
Byla projednána stížnost pana Kesla na Cykloklub a odpověď pana Wimmera.  
 
Příští komise se bude konat 2.4.2015 od 16.00 na Zámečku. 
 
Závěr:  
Komise doporučuje radě města, rozdělení dotací dle předloženého návrhu. 
Nedílnou součastí tohoto zápisu jsou přílohy. 
Komise nerozdělila 200 000,- Kč v oblasti Jednorázové sportovní akce a 584 768,- Kč v oblasti Činnost sportovních 
organizací. Tyto prostředky by se daly použít na opravu sportovišť nebo druhé kolo činnosti sportovních organizací. 
Pro zlepšení komunikace mezi oddíly a komisí, si členové komise rozdělí jednotlivé oddíly a budou se zajímat o jejich 
činnost. Rozdělení proběhne na příštím jednání. 
Pozvání pana Králíčka na jednání komise. 
 
Datum: 5.3.2015 
Zapsal: Mgr. Josef Strejc 
Předseda komise: Mgr. Josef Strejc 

 


